



**壹等旅游有限公司**  
Eden Tours & Travel Sdn Bhd  
1st Flr, No. 290, Jln Pudu, 55100 KL  
Email: sales@edenvacation.com

# 7天5夜 北海道~道东芝樱之旅

赏樱季节：5月3日-6月10日

Code : 7HES

## 第一天 吉隆坡 新千岁空港

于指定时间在机场集合，在机场领队的协助下，办理赴日登机手续，搭乘航班飞往北海道。

## 第二天 带广 - 阿寒湖

早：酒店 午：日式定食 晚：酒店内

【幸福车站】幸福车站是过去位于北海道带广市幸福町的日本国有铁道（国铁）铁路车站。因为1973年日本NHK的旅游节目以‘幸福之旅——带广’介绍了这个车站，因此这个车站的车票大卖。现在这个车站已经与1987年废站。但是车站和两节火车车厢仍保留。而车站周边的商店则继续销售“爱国幸福”的车票及相关纪念品。

【阿寒湖】阿寒湖是阿寒国立公园的一部分，是雄阿寒岳火山爆发而形成的堰塞湖。湖滨有温泉，以盛产毯藻和鲑鱼闻名。湖面呈菱形，为雌阿寒岳和雄阿寒岳环抱，湖水清澈，风景秀丽。公园内既可以在北海道上著民族阿伊努族称为“古潭”的部落里欣赏传统的舞蹈，又能领略多种室外活动的乐趣，并享受阿寒湖畔川汤等地的温泉。

【阿伊努民族街散策】位于阿寒湖畔温泉街的阿伊努民族村，是北海道最大的阿伊努村落，有36户居民约200人实际生活在这里。这里有阿伊努生活纪念馆、森林与湖泊艺术馆等，可以学习阿伊努民族的生活、历史、文化。此外，还可以观看被指定为国家重要无形民俗文化遗产的“阿伊努古式舞蹈”表演，体验传统民族乐器——竹口琴、阿伊努花纹的刺绣等。

住宿：新阿寒湖温泉酒店 或同級

## 第三天 阿寒湖-网走

早：酒店 午：海鲜铁板烧放題 晚：酒店内

【屈斜路湖】屈斜路湖位于阿寒国立公园内，是北海道内仅次于猿涧湖的第二大湖。地下不断涌出的温泉，让这附近充满了热气，也让湖岸四周多了不少露天温泉。因为是由火山爆发所形成的火口湖，所以湖水呈酸性，湖内几乎没有鱼类生存，湖水非常的清澈乾淨，呈现晶莹剔透的蓝色，美得让人赞叹。

【硫磺山】北海道的阿寒国立公园里，有一座神奇的千年活火山，名叫硫磺山。从硫磺山的名字看，不难理解这座山的山体是由硫磺构成的。硫磺山大约行程于1700年的一次火山爆发中，至今仍在持续活动，山体上布满了大大小小的喷气孔，富含硫磺的水蒸气被喷出致使硫磺山附近的空气都是浓郁的硫磺气味。

【摩周湖】位于北海道东部的阿寒国立公园东段，周长20公里，面积19.6平方公里，最深达212米、海拔351米，是世界上最清澈透明的火山口湖。摩周湖在阿伊努语中被称为“kamuitou”，意指“神之湖”，也被称为“神秘之湖”，由于常被雾气笼罩，因此能在天晴时，清楚看见摩周湖的轮廓是非常幸运的。2001年被选为北海道遗产。

住宿：温泉酒店或大江本家 或同級

## 第四天 网走-层云峡

早：酒店 午：烧肉食放題 晚：酒店内

【流上公园】1959年，流上町种植了芝樱苗。自此以来，芝樱每年增加，现在已变成了10万平方米的芝樱大群落。从5月上旬到6月上旬，芝樱给大地染上了一层粉嫩粉嫩的浅红色，到处都弥漫着清香。在这期间，举行芝樱花节，还可乘坐直升机关光游览。

【上涌别郁金香公园】郁金香是上涌别的市花。在7公顷的辽阔花园内，艳丽地盛开着120品种，120万棵的郁金香。每年，于5月1日至6月上旬在晚来春季的公园内举办郁金香节，承蒙众多游客的光临。

住宿：层云峡观光温泉酒店 或同級



## 第五天 层云峡-小樽-札幌

早：酒店 午：石狩锅+烤鱼 晚：日式涮火锅+三大螃蟹

【小樽运河】小樽运河与其周边的海运仓库遗址是小樽市乃至整个北海道的地标之一，开通于1923年，是北海道最早的一条运河。小樽河畔铺设了步行街和欧式复古造型的煤气灯，结合沿岸八十年以上历史的砖石结构仓库建筑群，小樽运河得以成长为北海道的观光胜地，直至今日，已经是象征浪漫和见证爱情的胜地。

【北一硝子馆】北一步行街由各色的“硝子厂”（也即是玻璃制品店）组成，这些店的外表大多是怀旧的欧式（八音盒博物馆）是一个八音盒博物馆。从外观上看，音乐盒堂主馆本身就很有特色，是小樽少见的欧式砖造建筑，里面则是木架构造。音乐盒堂里有来自世界各地的3000多种音乐盒，其中包括收藏价值很高的洋娃娃音乐盒及自动演奏的音乐盒等，还有很多目前市面上几乎看不到的传统音乐盒，非常具有观赏性。

【白色恋人公园】札幌白色恋人巧克力工厂的是一座童话氛围的英式城堡，顺着楼梯穿梭在不同楼层中，你可以看到流水线上巧克力制作的全过程、巧克力的历史、关于巧克力的收藏等。在这里你还能买到正宗的白色恋人巧克力。

【狸小路商业街】狸小路商业街是北海道历史最悠久的商业街之一，已经有140年的历史。整条商业街东西横跨札幌商业中心之一薄野，长达900米，里面的200多家店铺包括了饮食、药妆、服饰、娱乐等等，是游客们购物必经之地。

【薄野】薄野是日本数一数二的繁华街区之一。此处集中了许多饮食店，从酒馆、酒吧以及乡土料理店、拉面店等饮食店和卡拉OK，到大饭店、风俗营业店等，各类店密集于此。

住宿：札幌原喜来登酒店 或同級

## 第六天 札幌

早：酒店 午：北海道特色拉面+烧饺子+叉烧卷套餐 晚：生鱼刺身定食

【大通公园】大通公园是位于札幌市中心区域的一片绿洲，从最初的札幌城市规划基准线，渐渐被建设成现在东西横跨13条街长达1.5千米的都心公园，也是每年雪祭、啤酒节等大型活动的主会场。

【札幌啤酒工厂】札幌啤酒工厂创建于1889年，是保存、利用古代建筑物改造而成的红砖建筑，是札幌最具代表性的啤酒园之一。古老的建筑物外墙上挂满了翠绿色的爬山虎。大厅入口处设有象征札幌啤酒的标志：一颗红色五角星和两只黑熊周围写有德语“BIER GARTEN”的文字。在札幌啤酒园中这个标志经常可以见到。

【OUTLET】位于北海道北广岛市的“三井Outlet Park 札幌北广岛”商城面积约23,000平方米，楼高2层，共有128家商店，是北海道面积最大的奥特莱斯商城。

住宿：札幌原喜来登酒店 或 AIR TERMINAL CHITOSE HOTEL 或同級

## 第七天 新千岁空港 飞吉隆坡

早：酒店/餐盒

早餐后送往机场返回美丽家园。

§ 以上行程内容仅供参考，内容或有更动微调的可能，本公司保有修正的权利 §  
本行程、班次时间及住宿饭店之确认将儘量忠于原行程。若遇特殊情况将会前後更动或互换观光点或退费处理，敬请见谅。  
如遇大风雪、雪祭期间、交通堵塞、观光点休假、住宿饭店调整或其他不可抗拒现象，则行程安排以当地为主。  
若離隊視同放棄，恕不退費敬請鑒諒





**壹等旅游有限公司**  
**Eden Tours & Travel Sdn Bhd**  
 1st Flr, No. 290, Jln Pudu, 55100 KL  
 Email: sales@edenvacation.com

# 7D5N HOKKAIDO SHIBAZAKURA TOUR

**Shibazakura Season :**  
**3rd MAY - 10th JUNE**

**Code : 7HES**

## Day 01 Kuala Lumpur ✈ Hokkaido (New Chitose Airport)

- At airport for departure flight to Japan.

## Day 02 Obihiro - Akanko

(B: Hotel /L: Japanese Set Meal /D: Hotel)

- **【Kofuku Station】** Kofuku Station is a former station in Kofuku-cho, Obihiro city. Because this is a lucky station name (kofuku means happiness in Japanese language), people became popular to get a ticket that the station name was written on. Particularly, by slogans "From Country of Love to Happiness" created in 1973, the tickets from Aikoku station (Aikoku means Country of Love in Japanese language) to Kofuku station became very popular. However, the Hiroo Line was abolished for money-losing routes. Although the Kofuku station was closed down, a station building was stored.

- **【Lake Akan】** Lake Akan (阿寒湖, Akanko) is a beautiful crater lake in Akan National Park. It is home to marimo, a rare algae species that forms itself into beautiful green balls. Left alone for a few centuries, Lake Akan's marimo can reach the size of soccer balls. The algae have been designated a National Special Natural Monument.

- **【Akanko Ainu Kotan】** The word Ainu means "human beings" and the word Kotan means "village" in Ainu language. This is a village where 36 households of 200 Ainu people live. There is an Ainu Memorial Museum and Forest & Lake Museum of Fine Arts, and they offer a program for the creation of traditional musical instruments, training sessions on ancient dancing, wood carving and embroidery workshops. This is also the event venue for "The Yukar" and "IOMANTE Fire Festival".

**Hotel : New Akan Hotel or similar**

## Day 03 Akanko - Abashiri

(B: Hotel /L: Seafood Teppanyaki Cuisine /D: Hotel)

- **【Lake Kussharo】** Lake Kussharo is a caldera lake in Akan National Park, eastern Hokkaido, Japan. As with many geographic names in Hokkaido, the name derives from the Ainu language. It is the largest caldera lake in Japan in terms of surface area, and sixth largest lake in Japan. It is also the largest lake in Japan to freeze over completely in winter.

- **【Iozan (Sulfur Mountain)】** Iozan is an active volcano in the vicinity of Kawayu Onsen. Its yellow, sulfurous vents can be viewed from a close proximity as visitors are free to walk around the steaming, smoking area. Eggs, cooked by the natural heat of the mountain, are usually on sale near the vents. Further refreshments are available from the Iozan Visitor Center.

- **【Lake Mashū】** Lake Mashū is an endorheic crater lake formed in the caldera of a potentially active volcano. It is located in Akan National Park on the island of Hokkaido, Japan. The lake has been called the clearest lake in the world.

**Hotel : Abashiri Koso Hotel OR Oehonke Hotel or similar**

## Day 04 Abashiri - Sounkyo

(B: Hotel /L: BBQ Cuisine /D: Hotel)

- **【Takinoue Park】** From early May to early June, the whole park is covered with a bright pink carpet of moss phlox flowers. The beautiful carpet of flowers covers the hillsides for around a month. As well as being a beautiful bright pink, they fill the park with a sweet scent, drawing you into a dreamlike world. At the height of moss phlox season, the local people hold a Moss Phlox Festival, with stalls selling snacks and souvenirs. There are also all kinds of stage events.

- **【Kamiyubetsu Tulip Park】** Colorful tulips of 200 varieties vividly bloom in the 7 hectare garden. From May 1 to early June every year, when the late spring comes to the Okhotsk area, the Tulip Fair is held in the park, attracting many tourists.

**Hotel : Arts Hotel Asahikawa OR Sounkyo Kankou Hotel or similar**



## Day 05 Sounkyo - Otaru - Sapporo

(B: Hotel /L: Ishikari Set Meal /D: 3 Great Crab All-You-Can-Eat)

- **[Otaru Canal]** Otaru Canal was a central part of the city's busy port in the first half of the 20th century. The canal became obsolete when modern dock facilities allowed for direct unloading of larger vessels. Thanks to a citizens' movement, a part of the canal was beautifully restored in the 1980s instead of being landfilled, while the warehouses were transformed into museums, shops and restaurants.
- **[Music Box Museum]** Otaru Music Box Museum is one of the largest museum shops of music boxes, in Japan. The beautiful century-old building, designated as one of historic landmarks of Otaru City, is full of music boxes in various sizes and types. Among many historical warehouses made by soft stones in the city, this building really stands out with red brick walls and Renaissance style arch -top windows. The appearance of the Main Building of Music Box Museum built in 1912.
- **[Shiroi Koibito Park]** Shiroi Koibito Park is a fantastic space based on the ideals of deliciousness, fun and stories of sweets from a bygone era. In addition to housing the Shiroi Koibito Factory where this well-known Hokkaido confectionery is produced, the park also has a cafe to allow visitors to savor Ishiya's original sweets, the Cookie craft Studio, a toy exhibition room and the Rose Garden. The things visitors see, taste and experience here will make for truly "sweet" memories!
- **[Tanukikoji Shopping Arcade]** Conveniently running East to West in the Odori Area in central Sapporo, Tanuki Koji is a ten block long outdoor shopping arcade with everything ranging from clothing, jewelry and souvenirs to nightclubs, cafes and restaurants. If you're looking for some shopping items and don't have the time to explore the intricacies of Sapporo Station/JR Tower, Tanuki Koji is a great place to do some quick and easy street-level shopping.
- **[Susukino Area]** Susukino is Japan's largest entertainment district north of Tokyo. It is packed with stores, bars, restaurants, karaoke shops, pachinko parlors and red light establishments. Of special interest to noodle lovers is the Ramen Yokocho, a narrow lane lined with shops serving Sapporo's famous ramen.

**Hotel : Emisia Sapporo Hotel or similar**

## Day 06 Sapporo

(B: Hotel /L: Special Ramen in Hokkaido /D: Japanese Sashimi Set Meal)

- **[Odori Park]** Odori Park is a park located in the heart of Sapporo, Hokkaido, Japan. Ōdōri means "large street" in Japanese. Odori Park spans about 1.5 km and covers 78,901 m<sup>2</sup>. Many events and ceremonies such as the Sapporo Lilac Festival and the Sapporo Snow Festival are held in the park, and local landmarks including the Sapporo TV Tower and the Sapporo City Archive Museum are located within its boundaries.
- **[Sapporo Beer Museum]** Sapporo Beer Museum, the only beer museum in Japan, was opened in July of 1889 to provide visitors with a varied knowledge of beer and brewing.
- **[Mitsui Outlet Park]** Mitsui Outlet Park features approximately 128 stores from famous foreign and domestic brands offering women's, men's and kid's fashion, sporting and outdoor goods, fashion items, lifestyle items and more.

**Hotel : Emisia Sapporo Hotel or similar**

## Day 07 Hokkaido (New Chitose Airport) ✈ Kuala Lumpur

(B: Hotel /Meal boxes)

Assembly on designated time, then proceed to Shin chitose Airport for your flight home with sweet memories.

The content of the above itinerary is for reference only and are subject to change without any notice.  
This itinerary shall not constitute as part of an agreement.  
Final and correct accordance of itinerary will be based on Chinese version itinerary

